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Components

CNT

組件

A Door handle
B Glass door
C Heating element
D Power indicator
E Timer dial
F Function selection dial*
G Temperature control dial
H Lamp**
I Slot for holding the rotisserie fork**
J Catch for holding the rotisserie fork**
K Grill rack
L Food tray
M Food tray handle
N Removable crumb tray***
O Rotisserie rod **
P Rotisserie forks **
Q Screws for the rotisserie forks**
R Rotisserie handle**
 

 * Specifications vary by model
 ** Only found in EOT5818K
 *** Only found in EOT3818K

A 機門手把
B 玻璃門
C 加熱元件
D 電源指示燈
E 計時器控制旋鈕
F 功能選擇旋鈕*
G 溫度控制旋鈕
H 照明燈**
I 旋轉烤叉固定溝槽**
J 旋轉烤叉固定架**
K 燒烤架
L 食物烤盤
M 食物烤盤手柄
N 可拆式麵包集屑盤***
O 旋轉烤叉棒**
P 旋轉烤叉**
Q 旋轉烤叉固定螺絲**
R 旋轉烤叉取物夾**
 

 * 規格因型號而異
 ** 只出現於EOT5818K
 ***只出現於EOT3818K
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Safety advice

Instruction manual
Graphics and drawings in this manual are solely for illustration purposes and are subject to variations from actual product.

Read all instructions carefully before using the appliance for the first time.

Keep this manual for future reference.

• This appliance is not intended for use by person (including children) with reduced physical, sensory or mental capabili-

ties, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the 

appliance by a person responsible for their safety. Children should be supervised to ensure that they do not play with the 

appliance.

• Unplug from electrical outlet when not in use and before cleaning. Allow to cool before adding on or taking parts off

• Do not operate any appliance with a damaged cord or plug or if the appliance malfunctions or has been damaged in any 

manner. Return appliance to the manufacturer or appointed service agent for examination, repair, or adjustment.

• Do not touch hot surfaces. Use handles and knobs.

• To protect against electrical shock,do not immerse cord, plug, or oven in water or any other liquid.

• The use of foreign accessories or attachments are not recommended by the appliance manufacturer as this may cause 

injuries.

• Do not use outdoors.

• Do not let the electrical cord hang over the edge of a table or touch hot surfaces.

• Do not place on or near a hot gas or electrical burner, or in a heated oven.

• Extreme caution must be used when moving an appliance containing hot oil or other hot liquids.

• To disconnect, rotate the timer dial to “0” position, then remove plug from electrical outlet.

• Do not use appliance for other than intended use.

• Oversize foods or metal utensils must not be inserted in the oven toaster as they may create a fire or risk electrick shock.

• A fire may occur in the functioning oven toaster is covered or touches flammable materials such as curtians, Do not store 

any item on top of the appliance when in operation.

• Do not clean with metal scouring pads. Pieces can break off the pad and come in contact with electrical parts involving a 

risk of electric shock.

• Extreme caution should be exercised when using food containers constructed of materials other than metal or heat resis-

tance glass.

• Do not store any cardboard, paper, plastic or other flammable items inside the oven. Store only the accessories provided 

inside the oven.

• Do not cover crumb tray or any part of the oven with metal foil. This will cause overheating which may result in damage to 

the oven or danger to the operator.

• Keep a space of at least 10 cm (4 inches) all around the oven toaster to allow for adequate air circulation.

• Under no circumstances should you attempt to repair the oven toaster. The oven toaster should only be repaired and/or 

serviced by an   authorized Electrolux service centre and only genuine Electrolux spare parts should be used. Failure to do 

so may render the warranty void.

• As a safety feature, this product is equipped with a grounded plug, which will ony fit into a three-prong outlet. Improper 

connection of the grounding conductor may result in the risk of electric shock. Consult a qualified electrician if you are in 

doubt as to whether the outlet is properly grounded.

• A short power-supply cord is provided to reduce the risk resulting from becoming entangled in or tripping over a longer cord.

• Longer extension cords are available and may be used if care is exercised during use.

• If an extension cord is used, the marked electrical rating of the cord set or extension cord should be at least as great as the 

electrical rating of the appliance, and the cord should be arranged so that it will not drape over the countertop or tabletop 

where it can be pulled on by children or tripped over unintentionally.

• This appliance is equipped with a tamper-resistant screw to prevent removal of the outer cover. To reduce the risk of fire 

or electric shock, do not attempt to remove the outer cover. There are no user-serviceable parts inside. Repair should be 

done only by authorized Electrolux technicians.

• If the power supply cord is damaged, it should be replaced by a qualified technician from Electrolux.

• The appliance cannot run in the way of the external timer or separate remote control system.

• Temperature of door or accessible surfaces may be high while the appliance is in use. Therefore, please take extra precau-

tion to prevent any injuries.

A 機門手把
B 玻璃門
C 加熱元件
D 電源指示燈
E 計時器控制旋鈕
F 功能選擇旋鈕*
G 溫度控制旋鈕
H 照明燈**
I 旋轉烤叉固定溝槽**
J 旋轉烤叉固定架**
K 燒烤架
L 食物烤盤
M 食物烤盤手柄
N 可拆式麵包集屑盤***
O 旋轉烤叉棒**
P 旋轉烤叉**
Q 旋轉烤叉固定螺絲**
R 旋轉烤叉取物夾**
 

 * 規格因型號而異
 ** 只出現於EOT5818K
 ***只出現於EOT3818K



6

EN

G

F

E

D

Features

EOT5818K EOT3818K

D. Power indicator: 

The power indicator will light up when the oven toaster is switched on.

E. Timer dial: 

Use this dial to switch the oven toaster on or off and to set the timer (0 to 60 minutes) by turning the dial clockwise. At the end of 

the selected time, a bell will sound and the oven toaster will switch off. At any time the oven toaster can be switched off by turning 

the timer dial to the “0” position. Turn the timer dial clockwise to the proper time setting according to the table. If the time is within 

5 minutes, please turn it to 10 minutes position and then turn back to the desired position. 

STAY ON function

When at the STAY ON position, note that the oven toaster is ON all the time for continuous heating at the selected temperature 

setting. To switch off the appliance, turn the timer dial to “0” position and make sure the power indicator light is off.

F. Function selection dial:

Set the dial to the desired position to turn on the desired heating element. 

EOT5818K EOT3818K

G. Temperature control dial: Use this dial to select the desired oven operating temperature (90°C to 230°C).

EN

G

F
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D

Upper and lower heating

Upper heating and rotisserie

Upper heating and rotisserie 
and convection

Off

Keep warm

Upper and lower 
heating and 
convection

Upper heating and 
convection

Off

Upper heating

Lower heating

Upper and lower heating

Keep warm



7

ENEN

Getting started

Before using the appliance for the first time:

•  Remove packing materials and stickers.

•  Remove the food tray from oven.

•  Wash in sudsy water, rinse and drywith a cloth or paper towel.

•  Replace food tray in oven.

•   Select a location for the unit. Do not place unit under cabinets or too close to the wall. Allow heat to flow without damag-

ing counter space (Allow at least a 10 cm clearance all around the oven toaster).

Note: When the oven toaster is switched on the first time, there may be a slight smell and some smoke, this is normal and 

does not last long.

To eliminate the smell please follow this procedure:

1. Ensure that the oven toaster is empty and that the door is open.

2. Set the temperature to 230°C and set the timer for 15 minutes.

3. After 15 minutes the timer will automatically switch the oven toaster off.

4. The oven toaster is now ready for use.

Caution: Do not use roasting bags, plastic containers or glassware that is not ovenproof in this oven toaster. 

Ensure that the food does not come into contact with the heating elements. Should the food catch alight while cooking, keep 

the oven door closed and and unplug from the wall socket

OPERATING INSTRUCTIONS

1. Make sure the timer dial is set to “0” position before plugging in the unit.

2. Connect plug into the appropriate power socket.

3. The oven should be pre-heated before you cook achieve effective cooking performance.

4. Place the food onto the grill rack. Make sure the food tray should be used for juicy and oily food.

Note: Before putting the food on the tray, spread a layer of edible oil onto the food tray to avoid the food sticking to tray 

after baking.

5. Set the temperature control dial to the desired temperature.

6. Set the timer dial to the desired cooking time. 

Note: If the time is within 5 minutes, please turn it to 10 minutes and then turn back to the desired position.

7. Check the condition of food constantly during cooking. You can change baking time to suit your own personal taste.

8. When the cooking time is up, remove the cooked food from the unit with oven mitten.

Caution: Heat resistant mitten must be used when removing the food tray after cooking.

9. Unplug the unit after use. Allow the unit to cool down sufficiently before moving or cleaning it.

Caution: The surface is HOT. Do not touch the unit during or immediately after cooking.

ACCESSORIES

• Grill rack - supports casserole dishes and general cooking pans.

• Food tray - for baking cookies, cakes etc. and also for collecting excess fats and juices.

• Food tray handle - use this accessory to remove food tray when hot.

•  Rotisserie kit (only for EOT5818K) – includes rotisserie rod x 1, rotisserie fork x 2, screw x 2. Insert the rotisserie rod into the 

chicken. Then secure the rod with the rotisserie forks with the pointed ends of the forks facing the center of the rod. Fasten 

the screws to tighten the forks.  

Note: The rotisserie kit can carry food up to 3kg.  

Insert the rod (rounded edge end) into the slot on the right of the oven, then rest the other end of the rod (squared edge 

end) on the catch on the left. 

EN
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Rotisserie handle – for taking out the rotisserie rod from the oven.  

Note: The rotisserie rod is very hot after cooking, please do not touch the rod.

FOOD TRAY POSITIONING 

This oven can bake breakfast (bread,  cake and steam cake), as well as dishes (roast pork, spare ribs, fish, chicken, goose, duck, 

peanuts, etc) with the perfection in colour, taste and aroma. While cooking large piece of food, change position of the tray in 

order to allow the food to be baked evenly.

• The food tray can be adjusted to 3 different positions according to the food you want to cook.

Note:  It may be necessary to change the food tray to a lower position if the surface is too brown or change it to a higher position 

if the base is browning.

LeePhy
Sticky Note
to be replaced with "G18XXX_Photoshoot_IFU_OvenToaster_R1"
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Cleaning and Maintainance

1.  After use, set all switches to “0” position. Always unplug the unit and wait until the interior parts of the oven have com-

pletely been cooled down before cleaning.

2. Use a damp cloth to clean the inside and outside parts of the oven. Do not use abrasive or corrosive cleaners.

3. Do not immerse the unit, power cord and plug into water or other liquids.

4. Wash all accessories in warm soapy water, or in a dishwasher.

5. Allow all the parts to dry thoroughly before plugging the oven toaster into the wall socket.

6. When food have accumulated at the bottom of the unit, it can impair the performance. 

Remove the crumb tray provided for easy cleaning.

NOTE:

- Do soak the food tray with warm water as it will make cleaning easier.

-  To remove any cooking spatters, wipe the interior of the oven toaster with some mild detergent on a damp sponge, cloth or   

nylon-scouring pad. 

-  Sugar and salt based food have a tendency to stick to all surfaces and are very hard to clean. When cooking these types 

of food, clean the food  tray and grill rack immediately after each use.

Storage:

1. Follow the above cleaning instruction for well maintenance before storage.

2. Tidy up the power cord.

3. The unit and its accessories should be stored at dry and cool place.
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Troubleshooting

Symptoms Possible causes Solutions

There is slight smell and/or smoke 

when the oven toaster is in 

operation.

The oven toaster is switched on for the 

first time.

This is normal and does not last long.  

Before using the toaster oven for the first 

time, remove all packing materials and 

stickers. Ensure that the oven toaster is 

empty and the door is open. Set the 

temperature to Max and set the timer for 15 

minutes. After 15 minutes the timer will 

automatically switch the oven toaster off. The 

oven toaster is now ready for use.

There are leftover food particles in the 

oven toaster, on the grill rack or food tray. 

Clean the oven toaster and the accessories.

There is excess food grease. Remove the excess food grease before 

toasting. 

If the oven toaster ceases operation, it is 

malfunction.

Switch off the oven immediately and contact 

Electrolux Service Centre or its agent.

There is food odour in the oven 

toaster.

Food such as garlic and onion may 

leave odour in the oven toaster.

Leave the glass door open for a while to 

vetilate the air.

Food tray and grill rack cannot be 

slided into the oven toaster smoothly.

There are leftover food particles on the 

wall of the oven toaster.

Clean the oven toaster wall.

The browning level of the toasted 

food is not ideal or the food is 

unevenly toasted.

The temperature setting is incorrect. Adjust the temperature according to the 

cooking instructions on the packaging of the 

food.

The food tray or grill rack is in incorrect 

position.

Please refer to the cooking reference chart 

for recommended food tray or grill rack 

position.

There is condensate on the glass 

door. 

Frozen food is being cooked. This is normal if frozen food is being cooked 

in the oven toaster. The condensate will 

disappear after a while. 

Please refer to the cooking instructions on 

the packaging of the food. 

Disposal

Disposal

Packaging materials

The packaging materials are environmentally friendly and can be recycled. The plastic components are identified by markings, e.g. 

>PE<, >PS<, etc. Please dispose the packaging materials in the appropriate container at the community waste disposal facilities.

Old appliance

The symbol          on the product or on its packaging indicates that this product may not be treated as household waste. Instead it shall 

be handed over to the applicable collection point for the recycling of electrical and electronic equipment. By ensuring this product is 

disposed of correctly, you will help prevent potential negative consequences for the environment and human health, which could other-

wise be caused by inappropriate waste handling of this product. For more detailed information about recycling of this product, please 

contact your local city office, your household waste disposal service or the shop where you purchased the product.
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Cooking Reference Chart (EOT3818K)

EOT3805K

Hamburger Temparature 200°C

Time 20-32min

Food tray position middle position

Function

Fish Temparature 230°C

Time 8-17min

Food tray position middle position

Function

Bread Temparature 230°C

Time 3-9min

Food tray position middle position

Function

Steak Temparature 230°C

Time 5-12min

Food tray position top position

Function

Pizza Temparature 200°C

Time 15-22min

Food tray position middle position

Function

Cake Temparature 175°C

Time 20-32min

Food tray position middle position

Function

Chicken Temparature 230°C

Time 45-62min

Food tray position bottom position

Function

Cooking Reference Chart (EOT5818K)

EOT5818K

Bread Temparature 230°C

Time 8min

Food tray position middle position

Function

Cookies Temparature 150°C-180°C

Time 25min

Food tray position middle position

Function

Pizza Temparature 200°C

Time 20min

Food tray position middle position

Function

Cake Temparature 180°C

Time 25min

Food tray position top position

Function

Chicken Temparature 230°C

Time 50min

Food tray position middle position

Function
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說明手冊
手冊內的插圖僅做說明使用，可能與實際產品不同。
首次使用本機時，請詳閱下列說明。
保留此說明手冊以備日後參考。

•       本機設計不適合體格、感官或精神能力不健全、或者是缺少經驗和知識的人士 (包括兒童) 使用，除非他們已透過負責他們安全的 人士
獲得有關使用本機的監督或說明。請監督兒童確保他們不會把玩本機。

•      不使用時以及清潔前，請將插頭自電源插座拔除。在添物或取下零件之前，請先讓本機冷卻。
•       若電線或插頭受損，或是本機已經故障或以任何方式受損，一律勿操作本機。請將本機送還至原購買通路或與伊萊克斯 (Electrolux)台

灣客服部直接連絡，以進行檢查及維修。
•      請勿碰觸高溫的表面。使用手把與旋鈕。
•      請勿將電線、插頭或烤箱浸泡在水中或任何其他液體中，以免造成觸電.
•       本機不建議使用外來的配件或連接組件，因為可能會造成機器損傷。若因使用外來的配件或連結組件造成機器的損壞，不在伊萊克斯

(Electrolux)產品保固範圍內。
•      請勿在室外使用。
•      請勿讓電線掛在桌邊，也不可觸碰高溫的表面。
•      請勿放置在瓦斯或電爐的上方或附近，或是加熱的烤箱中.
•      務必十分小心地移動含有熱油或其他高溫液體的烤箱。
•      若要斷開電源，請將計時器旋鈕旋轉到 “0” 的位置，然後從電源插座上拔除插頭。
•      勿將本機用於非預期的用途。
•      絕對不可將特大型食物或金屬餐具放入烤箱，因為可能會著火或產生觸電的風險。
•       若烤箱在運作時覆蓋著或接觸到易燃物，例如窗簾、帷幔、牆壁或其他可能易燃之物，便可能會起火。請勿在本機運作時，將任何物

品存放於其頂部。
•      勿使用金屬菜瓜布清潔。菜瓜布可能會有碎屑脫落並與電氣零件接觸，產生觸電的風險。
•      使用非金屬或非耐熱玻璃所製成的食物容器時，應格外小心地使用。
•      請勿將任何紙板、紙張、塑膠或其他可燃物品存放於烤箱內。只能將隨附的配件存放於烤箱內。
•      請勿將金屬錫箔紙覆蓋在烤箱的集屑盤或任何部位上。這將造成過熱，而可能導致烤箱受損或危害到操作者。
•      讓烤箱四周至少保持 10 公分 (4 吋)的空間，讓空氣能充分流通。
•       在任何情況下都不應嘗試自行維修此烤箱。此烤箱只可由伊萊克斯(Electrolux)維修部進行維修和/或檢修，並使用原廠零配件。否則可

能導致保固失效。
•       基於安全考量，此產品配有接地插頭，且僅適用於三叉插座。若不當連接接地導體，可能會因此遭受電擊。若對插座是否正確接地有

所疑問，請向合格的電器技師諮詢。
•      此產品使用較短的電源供應線，以降低被長線纏住或絆倒的風險。
•      可搭配延長線使用，但使用時請謹慎小心。
•       若使用延長線，線組或延長線標示的電器額定值，應至少和本機的電器額定值一樣大小，並應設法讓此線不會垂掛在工作臺或桌面

上，否則可能會被孩童拉動或使人不慎絆倒。
•       本機配有防拆螺絲，以防止外蓋被卸下。為了減少火災或觸電的風險，請勿嘗試卸除外蓋。其內並無使用者可檢修的零件。只應交由

伊萊克斯(Electrolux)維修部檢修。 
•      若電源供應線受損，請與伊萊克斯(Electrolux)客服部直接聯絡，由伊萊克斯(Electrolux)維修部負責更換。
•      本設備不能以外部計時器的方式或獨立遠端遙控系統下運行。
•      電器使用時，門或外部表面可能產生高溫，請注意安全及防護措施，避免燙傷。
•      烤箱進行烘烤時，請避免將水噴灑至烤箱玻璃門上，突然溫度的驟降可能導致玻璃門破裂，而產生傷害。
•

•

      本機僅供家庭使用。任何不當使用所導致的損壞，伊萊克斯將不負任何責任。

本機外部標示              處為高溫熱表面，  請勿觸摸。
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特點

D. 電源指示器
開啟烤箱時，電源指示器會亮起。

E. 計時器控制旋鈕：
使用此旋鈕以開啟或關掉烤箱，順時針轉動旋鈕以設定計時器（0 至 60 分鐘）。指定時間結束時，將響起鈴聲，烤箱會關掉。任何時候
均可把計時器調動至「0」位置以關掉烤箱。根據刻度順時針轉動計時器，以設定至適當時間。如時間於 5 分鐘內，請先轉動至 10 分鐘位
置再轉回所需的 5 分鐘位置。 
保持開啟功能
請注意，當處於保持開啟狀態，烤箱會持續於指定溫度設定中發熱。要關掉本機，把計時器控制旋鈕轉動至「0」位置並確保電源指示燈
已關掉。

F. 功能選擇旋鈕：
把旋鈕設定至理想位置以開啟所需的加熱元件。 

G.溫度控制旋鈕：使用此旋鈕以選取所需的烤箱運作溫度（90°C 至 230°C）。

CNT

EOT5818K EOT3818K

上層及下層加熱

上層加熱與旋轉燒烤

上層加熱旋轉燒烤與旋風

關閉

保溫

上層及下層加熱與旋風

上層加熱與旋風

關閉

上層加熱

下層加熱

上層及下層加熱

保溫

G

F

E

D

EOT5818K EOT3818K

G

F

E

D
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入門指南

第一次使用本機之前：
•拆除包裝材料和封膠。
•取出烤箱內的食物烤盤。
•以洗碗精清洗、沖洗一下，並用布或紙巾擦乾。
•將食物烤盤放回烤箱內。
• 為本機選擇一個放置處。勿將本機放在櫥櫃下或是太靠近牆壁。讓熱氣得以流動而不致破壞臺桌空間 (讓烤箱四周至少保持 10 公 分
的空隙)。

備註：第一次開啟烤箱時，可能會有輕微的氣味和一些煙霧，這是正常的現象，而且不會維持很久。

要消除氣味，請遵循此步驟：
1.確定烤箱是空的，而且機門已開啟。
2.將溫度設至230°C 溫度，並將計時器設為 15 分鐘。
3.15 分鐘過後，計時器會自動將烤箱關閉。
4.現在可以使用烤箱了。
小心：烘烤袋、塑膠容器或玻璃器皿不耐本烤箱內的高溫，切勿使用。
請確保食物不直接與加熱元件接觸。如果烹飪時食物突然著火，請保持箱門關閉，並立刻關閉烤箱，從牆上拔出插頭。

操作说明
1.烤箱接通電源之前，應確保將計時器旋鈕設置在“0”的位置。
2.將插頭插入電源插座。
3.為擁有良好的烹飪效果，烹飪前應預熱烤箱。
4.食物置於烤架上。如食物富含汁液和油脂，應確保使用食物烤盤。
注意：將食物放到烤盤上之前，應先在食物烤盤上抹一層食用油或置放耐高溫烘焙紙，以避免烘焙好的食物黏在烤盤上。
5.將溫度控制旋鈕設定至所需溫度值。
6.將計時器控制旋鈕設定至所需時間值。
注意：如果定時在5分鐘內，請將計時器控制旋鈕旋轉至10分鐘刻度，然後往回檔至所需位置
7.烹飪過程中應不時查看食物狀態，可按個人口味調整烘焙時間。
8.烹飪完畢後，戴上烤箱手套將食物從烤箱中取出。
小心：烹飪完畢取出食物烤盤時，必須戴上耐熱手套。
9.使用後應拔出電源插頭。待烤箱全冷卻後才可進行移動或清潔。
小心：烤箱表面燙熱。切勿在烹飪過程中或烹飪剛結束時碰觸。

配件
• 燒烤架–支撐淺鍋和一般的平鍋。
• 食物烤盤–用於烘烤餅乾、糕點等， 也可用於收集多餘油脂和汁液。
• 食物烤盤取盤夾–用於取出燙熱的烤盤。
•  旋轉烤叉組（僅供給EOT5818K）- 包括旋轉烤叉棒 1隻，旋轉烤叉2隻，固定螺絲2個，將旋轉烤叉棒插入雞肉，然後用旋轉烤叉的

尖端能面向旋轉烤叉棒的中心，再轉緊固定螺絲好讓旋轉烤叉與旋轉烤叉棒固定。 
注意：旋轉烤叉組可以撐起重達3公斤的食物。 
將旋轉烤叉棒（圓形邊緣）插入烤箱右側的槽中，然後將旋轉烤叉棒的另一端（方形邊緣）放在左側的固定架上。 
旋轉烤叉取物夾 - 用於從烤箱中取出旋轉烤叉棒。 
注意：烘烤後的旋轉烤叉棒很熱，请勿觸摸。

CNT



15

CNT

食物烤盤位置
本烤箱能烹調出色香味俱全的早餐（麵包、蛋糕、饅頭）與正餐（烤豬肉、排骨、魚、雞、鵝、鴨、花生等）。
烘烤大塊食物時，需不時改變烤盤的位置，以使食物受熱均勻。
• 按照所需食物，將食物烤盤調節至 3 個不同位置。
注意：如果食物表面烤焦，請將烤盤位置調低。如果底層烤焦，則請將烤盤位置調高。
注意: 建議將烤箱先進行預熱，再放入需要烘烤的食材，尤其是進行西點烘焙及烘烤肉類時，可減少肉類產品的肉汁流失。 
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清潔和保養

1.使用後，確認計時器旋鈕設置在“0” 的位置。及務必先拔下本機的插頭，等候烤箱內部已完全冷卻後再進行清潔。
2.使用濕布清潔烤箱的內部與外部。請勿使用磨蝕性或腐蝕性的清潔劑。
3.切勿將烤箱、電源線及插頭浸入水中或其他液體中。
4.請用溫肥皂水或洗碗機清洗所有配件。
5.待所有零件完全乾燥後，再將插頭插入插座。
6.當食物沉積於烤箱底部，將降低烤箱的性能。
取下可拆式麵包集屑盤，以清除烤箱內的所有麵包屑。

注意：
- 食物烤盤務必浸入溫水中才更容易清洗。
- 為清除烹飪時濺出的食物，請使用濕海綿、濕布或尼龍擦洗墊蘸上性質溫和的清潔劑進行清洗。
- 烤盤內壁塗有一層不沾塗料，請勿使用金屬器皿刮擦烤盤以避免塗層脫落。
- 糖類和鹽類食物很容易粘在各類器皿表面，並且難以清洗。因此，每次用烤箱烹飪完此類食物後，應立即清潔烤盤和烤架。

存放：
1.在存放之前，請先遵循上述清潔指示妥善保養。
2.整理電源線。
3.本機及其配件應存放在乾燥涼爽的地方。
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疑難排解

狀態 可能原因 解決方法

烤箱運作期間發出少量異味及／或冒
煙。

烤箱首次使用時已開啟。 此乃正常情況，並不會維持很久。 
首次使用烤箱時，移除所有包裝物料及貼
紙。確保清空烤箱，烤箱門開啟。設定溫
度至最高值，設定計時器至 15 分鐘。15 
分鐘後，計時器將自動關閉烤箱。烤箱即
可使用。

烤箱、燒烤架及食物烤盤上留有食物殘渣。 清潔烤箱及其配件。

食物油份過多。 在烘烤前先去除多餘的食物油份。 

如烤箱停止運作，即代表故障。 立即關閉烘烤並聯絡 Electrolux 服務中心
或原購買通路。

烤箱內有食物氣味。 食物如大蒜和洋蔥或會在烤箱留下氣味。 開啟玻璃門一會以進行通風。

食物烤盤及燒烤架無法順暢地放入烤
箱。

烤箱壁上留有食物殘渣。 清潔烤箱內壁。

烘烤食物焦香程度並不理想或食物烘烤
不平均。

溫度設定不正確。 按照食物包裝上的烹調指示調節溫度。

食物烤盤或燒烤架擺放不正確。 請參閱烹調參考表了解建議食物烤盤及燒
烤架位置。

玻璃門出現冷凝水。 正烹調急凍食物。 如在烘烤烹調急凍食物，此屬正常情況。
冷凝水過一會便會消失。 
請參考食物包裝上的烹調指示。

CNT

廢棄處理

廢棄處理
包裝材料
包裝材料符合環保要求並可循環使用。塑膠元件以 >PE<、>PS< 等標記識別。請將包裝材料棄置在公共廢品處理設施的適當回收容
器中。

舊設備
產品上或其包裝上的       標記表示不能把該產品作為家庭垃圾般處理。應該將其棄置在電氣與電子設備廢品的適當回收站點。透過確
保正確棄置本產品，您也可以幫助避免由於不適當處理廢品而為環境和人類健康帶來潛在的負面影響。如需關於回收本品的更詳細資
訊，請聯絡您當地的廢物回收部門或您的家庭垃圾處理服務點。

有鑒於世界各國對綠色環保意識的重視，伊萊克斯依循RoHS「危害性限制物質指令」誠實標示產品化學物質含量，關於本產品的
RoHS聲明書，請上伊萊克斯官網 →「支援服務」→「RoHS聲明書」，依產品類別及型號檢索。
http://www.electrolux.com.tw/Support/Customer-Care/
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烘烤時間參照表(EOT3818K)

EOT3805K

漢堡 溫度 200°C

時間 20－30 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

魚肉 溫度 250°C

時間 8－15 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

麵包 溫度 250°C

時間 3－7 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

牛排 溫度 250°C

時間 5－10 分鐘

食物烤盤位置 最高位置

功能

披薩 溫度 200°C

時間 15－20 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

蛋糕 溫度 175°C

時間 20－30 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

雞肉 溫度 200°C

時間 45－60 分鐘

食物烤盤位置 最低位置

功能

烘烤時間參照表(EOT5818K)

EOT5818K

麵包 溫度 230°C

時間 8 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

饼干 溫度 150°C-180°C

時間 25 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

披薩 溫度 200°C

時間 20分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

蛋糕 溫度 180°C

時間 25 分鐘

食物烤盤位置 最高位置

功能

雞肉 溫度 230°C

時間 50 分鐘

食物烤盤位置 中間位置

功能

玻璃丝印尺寸：110x17mm

玻璃丝印尺寸：110x17mm
位 置：左右居中，上下按图
丝印颜色：黑色

m

玻璃丝印尺寸：110x17m
位 置：左右居中，上下
丝印颜色：黑色



烘烤時間參照表(EOT5818K)
中国
伊莱克斯（中国）电器有限公司 上海小家电分公司
中国，上海， 区
8号楼606室
办公电话: +86 21 3178 1000
传真: +86 21 3387 0368
售后服务: +86 9510 5801
网站: www.electrolux.com.cn

台灣
新加坡商伊萊克斯股份有限公司 台灣分公司
22065新北市板橋區縣民大道2段68號9F
免付費客服專線: 0800-888-259
傳真: 886-2-8964-5269
電郵: service@electrolux.com.tw
網站: www.electrolux.com.tw

KOREA
Electrolux Korea limited
9F, Pine Avenue B,
100 Euljiro, Jung-gu, Seoul, Korea 04551
Korea
Tel : +82 2 6020-2200
Fax: +82 2 6020-2271~3
Customer Care Services : +82 1566-1238
Email : homecare.krh@electrolux.com
Website: www.electrolux.co.kr

INDONESIA

Indonesia
Tel: +62 21 5081 7303 
Fax: +62 21 5081 8069
Customer Care Services: 0804111 9999
Email: customercare@electrolux.co.id
Website: www.electrolux.co.id

PHILIPPINES
Electrolux Philippines, Inc.
10th Floor. W5th Avenue Building
5th Avenue Corner 32nd Street
Bonifacio Global City,
Taguig Philippines 1634
Trunkline: +63 2 737 4756
Domestic Toll Free: 1 800 10 845 care 2273
Customer Care Services: +63 2 845 care 2273
Email: wecare@electrolux.com
Website: www.electrolux.com.ph

THAILAND
Electrolux Thailand Co Ltd
Electrolux Building
14th Floor 1910 New Petchburi Road
Bangkapi, Huay Kwang
Bangkok 10310
Thailand
Tel: +66 2 725 9100
Fax: +66 2 725 9299
Customer Care Services: +66 2 725 9000
Email: customercarethai@electrolux.com
Website: www.electrolux.co.th

VIETNAM
Electrolux Vietnam Ltd
Floor 9th, A&B Tower
76 Le Lai Street
Ben Thanh Ward - District 1
Ho Chi Minh City
Vietnam
Tel: +84 8 3910 5465
Fax: +84 8 3910 5470
Customer Care Services: 1800-58-8899
Email: vncare@electrolux.com
Website: www.electrolux.vn

MALAYSIA

SINGAPORE

AUSTRALIA
Electrolux Home Products Pty Ltd
ABN 51 004 762 341
163 O’Riordan Street, Mascot, NSW 2020, Australia
Customer Service Phone: 1300 365 305
Website: www.electrolux.com

NEW ZEALAND
Electrolux Small Appliances
A division of Electrolux (NZ) Limited
3-5 Niall Burgess Road, Mt. Wellington, Auckland, 
New Zealand
Phone: (09) 9573 2220
Customer Service Phone: 0508 730 730
Website: www.electrolux.com

Electrolux SEA Pte Ltd
1 Fusionopolis Place, Galaxis
#07-10 (West Lobby)
Singapore 138522
Customer Care Services: +65 6727 3699
Fax: +65 6727 3611
Email: customer-care.sin@electrolux.com
Website: www.electrolux.com.sg

Electrolux Home Appliances Sdn Bhd
Lot C6, No. 28, Jalan 15/22, 
Taman Perindustrian Tiong Nam, 
40200 Shah Alam, Selangor
Malaysia
Customer Care Services Tel: +60 3 5525 0800
Customer Care Services Fax: +60 3 5524 2521
Email: malaysia.customercare@electrolux.com
Website: www.electrolux.com.my

共和新路1968号大宁国际广场

PT. Electrolux Indonesia
Electrolux Building 2nd Floor
Jl. Abdul Muis No 34, 
Jakarta Pusat 10160

静安
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Due to the Electrolux policy of continual product development; specifica-
tions, colours and details of our products and those mentioned in this 
manual are subject to change without notice.


